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Møtereferat 

Styremøte 16.06.2021 
Til stede: Synøve, Lars Erik, Sofie, Monika, Lene (referent) Alle via Messenger 

Fravær: Gunhild 

Referatet ble godkjent av alle 25.08.21 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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Utstilling 2022 
  
 

 
Komiteér: 

JBU 

 

Avlsrådet 
 
 

 
 

Aktivitetskomiteén 

 

 

 

 

 

Ny/eksisterende medlemmer 

(Rekruttering mm) 

 

 

 

Offisiell utstilling ved Torpomoen, satt 

til helgen 10.- 12.06.2022 

Det blir satt ned komite for planlegging, 

om få fra styret kan stille.  

 

Intet nytt 

 

AmeriCan har sendt ut et forslag om at 

alle klubbene oppdaterer listene over 

avlsdyr. Formålet er å dele informasjon 

og genetisk materiale for å holde rasen 

frisk.  

 

Stabijtreff på Torpomoen 11.-13.2021 

Et meget vellykket gjennomført 

arrangement, med 24 hunder, 2 barn og 

34 voksne.  Med god hjelp av barna, ble 

det gode inntekter på loddsalg. En stor 

takk sendes alle som sørget for at dette 

ble en minnerik helg. 

 
179 medlemmer (hvorav 21 
familiemedlemmer) 

Vi oppfordrer til medlemskap der vi kan.  

 

 
Styret 

 

 

 

 

 

 

 

 

Synøve 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
Alle 

 

 

 

 



 

Side 2 

Sak nr: Beskrivelse Vedtak Ansvarlig 
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Økonomi 

 

 

 
 
 
Eventuelt: 

 

Årsmøtet 
Årsmøtet ble gjennomført digitalt i 
perioden 22.05.21 – 30.05.21  
Innkalling til ekstraordinært årsmøte 
skyldes flere innkomne forslag på 
samme sak. 
For å unngå uklarheter med 
stemmegivning blir det kalt inn til nytt 
møte hvor det kun stemmes over disse 
sakene. 
 

 

Hjemmeside 

Facebook 

Instagram 

Stabijposten 

Lars Erik gikk gjennom tallene, og med 

gode inntekter på blant annet loddsalg 

på Torpomoen, ligger vi over budsjett. 

 

 

 

Nytt styre satt 

 

Det blir ekstraordinært årsmøte 
24.07.2021. Dette ifm 
mentalitetsundersøkelsen som 
dessverre uteble fra årsberetningen. 
Innkalling er sendt ut.  

 

 

 

 

 

Vi oppfordrer alle medlemmer til mer 

aktivitet, for å fronte rasen. Send gjerne 

inn bilder og historier. 

Styremedlemmene oppfordres til å 

være litt aktive for å få i gang litt 

aktivitet.  

Lars Erik 

 

 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

Synøve 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alle  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


